
ПРОТОКОЛ № 7
засідання кафедри ICE від 27 грудня 2018 року 

Порядок де нний:
1. Результати модульної сесії
2 Висновки експертної комісії з акредитації кафедри
3 Організація роботи на січень та лютий
4. Результати агітроботи серед випускників шкіл та коледжів
5. Про вибори кандидатури на Вчену Рад> університету
6. Обговорення робочих та наскрізної програми практики 1-5 курсів ф-ту УЕП

кафедри Інтелектуальні системи електропостачання 
6. Різне

ПРИСУТНІ:
Зав. каф. Сиченко В.Г.
Професор Кузнецов В.Г.
Доценти: Дьяков В.О. Міщенко Т.М. Полях О.М. Босий Д.О.

Ляшук В.М.
Ст. викладач Данилов О.А.
Асистент: Косарев Є.М.
Разом: 9 чол.

ГОЛОВА: завідувач кафедрою, д.т.н. Сиченко В. Г. 
СЕКРЕТАР: ст. лаборант каф.ІСЕ Коваленко С.Р.

СЛУХАЛИ
Сиченко В.Г. Привітав співробітників кафедри з отриманням звання «Краща 

кафедра»
Сиченко В.Г. Наголосив, що необхідно здати звіти по науковій роботі
Полях О.М. В 228 групі 4 чол. не здали сесію. Остальні здали добре.
Сиченко В.Г. Рекомендував написати рапорт на них. Студент Сьомочкін має 

14 заборгованостей, Поляху О.М. як куратору треба взяти з 
нього пояснювательну.

Босий Д.О. 7 чол. не здали модулі. Залікові предмети здали на 65%.
Данилов О.А. 328 гр. всі здають. До кінця тижня закриють всі відомості
Кузнецов В.Г. 255 гр. Северин М. не здала модулі. її будуть відраховувати.
Дьяков В.О. 231 гр. 2 чол. боржники (залік не здали), 235 гр. Бурков не здав 

залік. Написав об’яву, коли буде приймати заборгованість 
студентів.

Міщенко Т.М. Всі студенти здали. В 228 групі ходять тільки 4 чол. на заняття.
Сиченко В.Г. Строго прослідкувати, щоб більшість студентів поздавали всі 

борги до кінця семетра. Слідкувати за успішністю.



Сиченко В.Г. Доповів, що в грудні кафедру перевіряла акредитаційна комісія. 
Кафедра акредитована по ОПП «Електротехнічні системи 
електроспоживання» з рівня вищої освіти «магістр».

Сиченко В.Г. Довів до відома співробітників кафедри, що всі повинні 
написати план та звіт роботи на січень-лютий та здати його в 
електронному та друкованому виглядом з особистим підписом. 
До плану обов’язково включити розробку дисциплін в Moodle. 
Міщенко Т.М. доробити підручник.

Міщенко Т.М. Розповіла про агітаційну роботу протягом 1 семестра.
Сиченко В.Г. 3 нового року агітробота кафедри буде проводитися сумісно з 

деканатом. На дні відкритих дверей більше залучати викладачів 
кафедри. Треба внести новизну, щоб зацікавити майбутніх 
студентів.

Кузнецов В.Г. Згідно наказу № 326 від 13.12.2018р.треба від кафедри ІСЕ треба 
обрати кандидатуру в члени Вченої Ради університету . 
Виступили: Дьяков В.О., Ляшук В.М.
УХВАЛИЛИ: Обрати в якості кандидатури в члени Вченої Ради 
університету д.т.н., проф. Сиченка В.Г.
ГОЛОСУВАЛИ :: з а -  8;

проти -  немає; 
утримались -  немає.

Косарев Є.М. Доповів про склад та зміст програм практики з 1 по 5 курси
Дьяков В.О. Програми написані згідно з вимогами університету.
Сиченко В.Г. Зауважив, що треба додати перелік баз практики.

Ухвалили: після усунення зауважень схвалити програми 
практики.

Голова, д.т.н., проф 

Секретар,
ст.лаборант каф. ІСЕ


